
1 

 

ZM č. 3/2022 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Štěchovice 

konaného v hostinci U Taterů, Třebenice 

 20. 6. 2022 od 18:00 hodin 

Program zasedání zastupitelstva městyse Štěchovice dne 20. 6. 2022: 
1. Uvítání 
2. Volba zapisovatele 

3. Volba mandátové komise 

4. Volba ověřovatelů zápisu 

5. Schválení programu 

6. Schválení závěrečného účtu městyse Štěchovice za rok 2021 

7. Schválení aktualizace Programu rozvoje městyse Štěchovice 

8. Schválení přijetí dotace a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace podle 
Programu 2022 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského 
Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS v rámci Tematického zadání zvýšení 
akceschopnosti JSDH Štěchovice – pořízení vybavení, částka 100 tis. Kč 

9. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí darovací s FKB sítě, s. r. o. – vodovodní a kana-

lizační řady p. p. č. 594/1, 594/26, 594/33, 594/34 a 629/21, vše v k. ú. Štěchovice u Prahy 

10. Schválení přijetí daru „instalace oběžného kola“ Třebenice od ČEZ, a. s. 

11. Projednání zavedení stravenkového paušálu pro zaměstnance městyse Štěchovice 

12. Ostatní, informace 

13. Diskuse 
 

 

Přítomni: K. Rožníčková, M. Čapek, P. Zeman, RNDr. J. Malý, J. Andrle, Ing. J. Ochotná, 
J. Dolanský, Bc. O. Procházková, Ing. A. Adam  

Omluveni: M. Vlková, S. Žemlička,  
Nepřítomni: V. Dvořáček, P. Schejbal, MUDr. P. Moravčík, Mgr. H. Králíková 

 

 

1. Uvítání 
Zasedání Zastupitelstva městyse Štěchovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:02 
hodin starostkou městyse Štěchovice Kateřinou Rožníčkovou (dále jako „předsedající“). 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že 
přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 15 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

2. Volba zapisovatele 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem zápisu Olgu Procházkovou 

Hlasování 
Pro:8 Proti: 0 Zdržel se:1 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje zapisovatelem jednání paní Olgu Procházkovou. 
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3.1. Volba mandátové komise 

Předsedající navrhla určit členem mandátové komise pana Andrleho. 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje jako člena mandátové komise pana Andrleho. 

 

3.2. Volba mandátové komise 

Předsedající navrhla určit členem mandátové komise pana Dolanského. 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se:0 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje jako člena mandátové komise pana Dolanského. 
 

 

4.1. Volba ověřovatele zápisu 
Předsedající navrhla určit ověřovatelem zápisu pana Malého  

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje ověřovatelem zápisu pana Malého. 

 

4.2. Volba ověřovatele zápisu 

Předsedající navrhla určit ověřovatelem zápisu pana Adama. 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje ověřovatelem zápisu pana Adama. 
 

 

5. Schválení programu 

Návrh na doplnění programu o body: 
12.1. Navýšení rozpočtu ZŠ Štěchovice 

12.2. Projednání návrhu bezúplatného převodu objektu občanské vybavenosti bez č. p./č. e. – 
kaplička na p. st. 61, k. ú. Masečín 

12.3. Předání informací k provedeným veřejnosprávním kontrolám v ZŠ a MŠ za rok 2021 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje navržený program jednání doplněný o body 
jednání č. 12.1., 12.2. a 12.3. 
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6. Schválení závěrečného účtu městyse Štěchovice za rok 2021 

Přezkoumání hospodaření Městyse Štěchovice za rok 2021 bylo provedeno se závěrem zprávy o 
výsledku: bez výhrad, nebyly zjištěny závažné chyby a nedostatky, byl dodržen věrný a poctivý 
obraz předmětu účetnictví a finanční situace. 

 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje celoroční hospodaření městyse Štěchovice za rok 
2021 bez výhrad a schvaluje účetní závěrku městyse Štěchovice sestavenou k 31. 12. 2021. 
Schválili: K. Rožníčková, M. Čapek, P. Zeman, RNDr. J. Malý, J. Andrle, Ing. J. Ochotná, J. Dolanský, 
Bc. O. Procházková, Ing. A. Adam. 
 

 

7. Schválení aktualizace Programu rozvoje městyse Štěchovice 

Spočívá v aktualizaci realizovaných záměrů, zapsaných spolků, počet obyvatel apod. 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje aktualizaci Programu rozvoje městyse Štěchovice 
dle přílohy č. 2. 
 

 

8. Schválení přijetí dotace a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace podle 
Programu 2022 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje 

ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS v rámci Tematického 
zadání zvýšení akceschopnosti JSDH Štěchovice - pořízení vybavení – částka 100 tis. Kč, 

spoluúčast cca 36 tis. Kč (dle skutečnosti a poptávky). 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje přijetí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS v rámci 
Tématického zadání zvýšení akceschopnosti JSDH Štěchovice – pořízení vybavení v hodnotě 100 tis. Kč. 
 

 

9. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí darovací s FKB sítě, s. r. o. – vodovodní a kanalizační 
řady p. p. č. 594/1, 594/26, 594/33, 594/34 a 629/21, vše v k. ú. Štěchovice u Prahy. 

Smlouva bude uzavřena po doložení kolaudace vodovodního řadu v daném úseku. 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí darovací s FKB sítě, 
s. r. o. – vodovodní a kanalizační řady p. p. č. 594/1; 594/26; 594/33; 594/34; 629/21 vše v k. ú. 
Štěchovice u Prahy s podmínkou doložení kolaudace vodovodního řadu. 
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10. Schválení přijetí daru „instalace oběžného kola“ Třebenice od ČEZ, a. s. 

 Hodnota daru: 442.325,– Kč. 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje přijetí daru „instalace oběžného kola“ – 

umístění Třebenice od ČEZ, a. s. 

 

 

11. Projednání zavedení stravenkového paušálu pro zaměstnance městyse Štěchovice včetně 
starosty (uvolněný) od 1. 7. 2022 v max. stanovené výši. 

 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje zavedení stravenkového paušálu pro zaměst-
nance městyse Štěchovice od 1. 7. 2022 v max. stanovené výši. 
 

 

 

12. Ostatní, informace 

 

12.1. Navýšení rozpočtu ZŠ Štěchovice o částku 97.950,– Kč na zvýšené zálohy elektrické 
energie. 

 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje navýšení rozpočtu ZŠ Štěchovice o 97.950,– Kč 
(navýšení záloh na energie). 
 

 
12.2. Projednání záměru bezúplatného převodu objektu občanské vybavenosti bez č. p. /č. e. – 

kaplička na p. st. 61, k. ú. Masečín, podání žádosti Římskokatolické farnosti. 
 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice schvaluje záměr bezúplatného převodu objektu občanské 
vybavenosti bez č. p./č. e. – kaplička na p. st. 61, k. ú. Masečín. 
 

 
12.3. Předání informací k provedeným pravidelným ročním veřejnosprávním kontrolám v ZŠ a 

MŠ za rok 2021. 

 

12.3.1. ZŠ Štěchovice, závěr: „veřejnosprávní kontrolou nebyly zjištěny chyby a nedostatky, 

které by ovlivnily výši hospodářského výsledku“. 
Zastupitelstvo městyse Štěchovice bere tuto zprávu na vědomí a považuje kontrolu za uzavře-

nou. Nikdo z přítomných zastupitelů nevznesl žádnou připomínku. 
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12.3.2. MŠ Štěchovice, závěr: „veřejnosprávní kontrolou byly zjištěny chyby a nedostat-

ky, které mohly ovlivnit výši hospodářského výsledku, tyto chyby vznikly chyb-

ným a nedoloženým účtováním. 
Zastupitelstvo zatím nemá k dispozici vyjádření paní ředitelky, pouze informaci, že k 1. 7. 2022 

bude uzavřena smlouva s novou paní účetní. 
Do jednání vstoupila přítomná paní ředitelka, která tuto informaci potvrdila s tím, že se stávající 
účetní paní Kousalovou rozvázala pracovní poměr z důvodu psychické nemoci a nemožnosti 
dál vést účetnictví v MŠ. Výpověď se nedařilo doručit z důvodu neznámého pobytu a 
nepřebírání pošty. Paní ředitelka nejprve uvedla, že se ke kontrole již vyjádřila - paní starostka 
reagovala, že žádné vyjádření neobdržela; poté tedy paní ředitelka uvedla, že se nemůže dále 
ke kontrole vyjadřovat, protože není účetní a problematiku nezná, taktéž uvedla, že nic 

neukradla. Paní starostka tuto informaci uvedla na pravou míru: Nikdo ze zastupitelů na jednání 
neprohlásil a není známo, že by paní ředitelka zpronevěřila finanční prostředky MŠ; pouze 

jednání vychází ze závěru kontroly, to jsou chyby a nedoložené účtování. Paní starostka žádá 
zastupitelstvo o schválení objednávky na kompletní rekonstrukci účetnictví roku 2022, to je 
nové zaúčtování veškerých dokladů novou paní účetní. Bohužel hospodářský výsledek roku 
2021 a také roku 2020 byl podle závěrů kontroly pravděpodobně zkreslen a není možné v tomto 

stavu účetnictví předat nové paní účetní a je zapotřebí doložit další doklady a stanovit výchozí 
stav k 1. 1. 2022. Taktéž je zapotřebí vyjádření paní Kousalové k zjištěným závažným 

nedostatkům. Pan Adam a pan Zeman doplňují, že není zapotřebí dále o tomto závažném 
pochybení jednat nyní, ale až po dodání podkladů a schůzce s paní K  

 

Návrh: schválení objednávky rekonstrukce účetnictví 2022 – 1. pololetí 
 

Hlasování 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse Štěchovice pověřuje starostku městyse k objednání rekonstrukce 
účetnictví mateřské školy Štěchovice, okr. Praha západ, za 1. pololetí roku 2022. 
 

13. Diskuse 

Rekonstrukce komunikací – akce na silnici II/102 skončí max. v roce 2023 v červnu (dle 

sdělení KSÚS). Nedodělky ve Štěchovicích byly zaurgovány (chodník u veteriny, nájezd na 
parkoviště, obrubníky…) 
 

Veřejnost: 
Petiční výbor Chrástky, paní W  – informuje o nedostatku vody ve studni, ptá se na 
možnost připojení vodovodu a kanalizace, oznamuje vypouštění septiků na zahrady, vrty jsou 
prohlubovány bez povolení, napouštění bazénů ze studní. 
Paní starostka postupně reagovala na všechny připomínky. 
Městys Štěchovice má stanovený postupný harmonogram prací – napojení stávajících čísel 
popisných – Za Kocábou, Na Kocábě, Zadní konce – dále je nutná rekonstrukce úpravny vody 
a ČOV Třebenice, případné rozšíření řadu v Třebenicích. Chrástky mohou být řešeny až po 
všech zrealizovaných akcích. Je zapotřebí rekonstrukce stávající infrastruktury a až poté 
budování nové. Připomínka paní Warausová: reálný počet trvale hlášených obyvatel – žijí tam 
nepřihlášení. Pan Čapek doplňuje, že tato chatová oblast nesplňuje dotační podmínky a není 
možné financovat napojení čísel evidenčních z vlastních zdrojů, připojení jedné chaty by stálo 
cca 2,5 mil. Kč. Pokračuje paní starostka. Doporučuje paní Warausové, aby o vypouštění 
septiků na zahrady provedla ohlášení na životním prostředí, taktéž černé vrty oznámila na 

vodohospodářský odbor případně prostřednictvím našeho úřadu. Paní Warausová uvedla, že 
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nezná osobu, která toto dělá. Další připomínka paní W  Chrástky mají zakázáno 
vyvážet septiky na místní ČOV. Reagoval pan Zeman – toto není pravda, na místní ČOV mohou 

vyvážet septiky nemovitosti, které vyvážejí pravidelně. Je to z technologických důvodů. Dále 
nabízí obyvatelům Chrástek pomoc v podobě závozu vody v případě, že voda ve studni dojde. 
Paní starostka vznesla ještě dotaz, jaké kroky podnikl petiční výbor, aby zjistil, zda je možné 
studny prohloubit – např. hydrologické posudky, žádosti o prohloubení studní, nové vrty apod. 
Paní Warausová odpovídá, že tyto kroky zatím nepodnikli. Pan Zeman doplňuje, že není možné 
přistavit cisternu s vodou kvůli hygienickým normám. Paní starostka uzavírá diskusi s tím, že 
je zde evidentní zkreslení informací a nabízí paní W schůzku, kde je možné celou 
problematiku řešit.  
Pan Zeman ještě doplňuje, že obec jedná s VHS Benešov o možné instalaci tzv. chytrých 

vodoměrů, které mají zabránit napouštění bazénů a nepřiměřenou spotřebu zaléváním zahrad. 
 

Pan K  – dotaz na rekonstrukci čističky v Třebenicích– kdy bude realizace? – 

nejprve bude řešena úpravna vody, poté čistírna. Výhledově úpravna vody bude dokončena do 
konce roku 2023. 

 

Dotaz na vzorky vody – kde jsou zveřejněny výsledky rozboru vody? – má dodávat VHS 
Benešov, jsou zveřejňovány na webu obce. 
 

Pan Zeman vysvětluje stav vody v třebenickém vodovodu – je zapotřebí hlásit jakékoliv změny, 
bude nastaven systém pravidelného odkalování. 
 

Dotaz na nová kontejnerová místa – na kovy, na tetrapacky – kovy sběrný dvůr, tetrapacky do 
plastů. 
 

Prodloužení nájemní smlouvy na pozemek pod chatou a možnost odkupu. – Není možné, lesní 
pozemek. Pro prodloužení nájmu je nejvhodnější se ozvat – podat žádost. 
 

Řešení odpadů v Třebenicích – zneužívání občany z jiných obcí. Bude instalována kamera. 
 

Autobus z Třebenic do Štěchovic 7:38 – posunout na 7:25 – 7:30, aby děti stíhaly školu. Žádost 
bude předána dopravci. 
 

Retardér směrem k Taterům u dětského hřiště – je možné umístit, v brzké době budou probíhat 
opravy komunikací. 

14. Závěr, jednání ukončeno v 19:14. 

Zapsala: Olga Procházková 
 

 

 ……………………………………… …………………………………… 

 Kateřina Rožníčková – starostka Pavel Zeman – místostarosta 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

 

 ……………………………………… …………………………………… 

 Antonín Adam Jiří Malý 


